
PROTOKÓ Ł NrXVI/2016 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2016 r. 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 14 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad. 1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 
otwarcia XVI/2016 Sesji Rady Gminy Swidwin dokona ła Przewodnicząca Rady - Pani Anna 
Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Pana Kazimierza Lechockiego - Wójta Gminy Świdwin 
- Panią  Joannę  Anglisz-Myszkę  - Zastępcę  Wójta Gminy Swidwin 
- Panią  Renatę  Kamińską  - Skarbnik Gminy Swidwin 
- Panią  Halinę  Czajkowską  - Sekretarz Gminy Swidwin 
- Panią  Barbarę  Felską  - Kierownik GOPS w Swidwinie 
- Pana Rafa ła Terleckiego - Prezesa Gminnego Zak ładu Gospodarki Komunalnej w Swidwinie 
- Panią  Martę  Jalowską  - Dyrektor Zespo łu Szkół  w Bierzwnicy 
- Pana Jakuba Szynkowskiego - Dyrektora Zespo łu Szkół  w Lekowie 
- Panią  Dorotę  Adamiak - Wicedyrektora Zespo łu Szkół  w Lekowie filia w Oparznie 
- Panią  Sylwię  Żmudę-Kowalczyk - Kierownik SDS w Klępczewie 
- Pana Ryszarda Miedzika - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Jana Bronowickiego - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Bolesława Helwiga - Zast ępcę  Dyrektora ds. technicznych PZD w Swidwinie 
- Pana Sebastiana Basiejko - Kierownika Ref. OKZiS UG Swidwin 
- Panią  Annę  Pietrykę  - Kierownik Ref. ROSiGK UG Swidwin 

Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwał . 

Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokó ł  z sesji Nr XV/2016 
z dnia 3 1.03.2016 r. wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu rozpocz ęcia sesji 
nie wpłynęły żadne uwagi do protoko łu. Radni w głosowaniu jawnym przyj ęli protokó ł  
jednogłośnie, stosunkiem głosów „za" - 14. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak oznajmiła, że porządek obrad podany by ł  w 
zaproszeniach na sesj ę . Radni w g łosowaniu jawnym jednog łośnie przyj ę li porządek obrad. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 



5. Czas dla samorządów. 
6. Sprawozdanie Przewodnicz ących Komisji Rady Gminy oraz Wójta Gminy z prac w okresie 
między sesjami. 
7. Informacja z dzia łalności Gminnego Ośrodka Pomocy Spo łecznej w Swidwinie za 2015 r. 
8. Dyskusja. 
9. Podj ęcie uchwał : 
- w sprawie zamiany nieruchomo ści drogowych 
- w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie wspó łwłasności 
- w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za gospodarowanie 
komunalnymi na terenie Gminy Swidwin 
- w sprawie terminu, cz ęstotliwo ści i trybu uiszczania op łaty za gospodarowanie 
komunalnymi przez właścicieli nieruchomo ści na terenie Gminy Swidwin 
- zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie utworzenia Straży Gminnej 
- w sprawie dokonania zmian w bud żecie gminy na rok 2016. 
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11.Wolne wnioski. 
12. Zakończenie. 

odpadami 

odpadami 

Ad. 4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Pan Krzysztof Kaszuba zauważył , że rozwalaj ąca się  bukaciarnia w Cieszynie nadal stoi i 
stwarza bezpo średnie zagro żenie dla życia mieszkańców. Ponadto w Cieszynie 10 m od drogi 
powiatowej jest wyrwa, która utworzy ła się  po zakładaniu gazu, w związku z tym poprosi ł  by 
zlikwidować  tę  dziurę . 

Ad. 5. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Pan Otto Leske, So łtys Krosina zwrócił  uwagę  na starą  kotłownię  w Krosinie, która znajduje 
się  przy drodze. Zauwa żył , że komin się  sypie, a dachu prawie nie ma, natomiast nie wiadomo 
kto jest właścicielem tego obiektu. Po s ąsiedzku mieszkaj ą  ludzie i jeżeli ściana się  zawali, to 
zostaną  oni pozbawieni jednego boku budynku mieszkalnego. 

Pan W ładysław Lachiewicz, So łtys Rogalina zwróci ł  się  do Pana Boles ława Helwiga o 
wycięcie zakrzaczenia przy drodze Niemierzyno-Rogalino ko ło mostu. 

Pani Irena B łażejczyk, So łtys Oparzna poprosi ła o zrobienie podjazdu dla mieszkanki 
Oparzna, która od kilku lat sama nie wychodzi z domu. 

Ad. 6. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY ORAZ 
WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczących Komisji. 

Pan Tomasz Martul - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Le śnictwa, Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa poinformowa ł , że 13.04.2016 r. odbyła się  komisja na 
której zostały zaplanowane remonty na drogach w 2016 r. oraz podsumowano „Akcj ę  zima 
2015/2016". 

Pan Piotr Sieradzki - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki 
Radnych poinformowa ł , że w dniu 21.04.2016 r. odby ło się  posiedzenie Komisji O światy, 



Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki Radnych. Na posiedzeniu zosta ły omówione zagadnienia: 
wpływ reformy o światy na sytuacj ę  w szkołach gminnych, funkcjonowanie gminnych i 
uczniowskich klubów sportowych, sprawozdanie z realizacji rocznego planu wspó łpracy 
między gminą  a organizacjami pozarządowymi, sprawozdanie z realizacji gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii za 2015 r. 

Pani Agnieszka Tokarska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowa ła, że w czasie 
między sesjami Komisja Rewizyjna zajmowa ła się  kontrolą  wydatków urz ędu gminy za I 
kwartał  2016 r. oraz udzielanymi odpowiedziami na wnioski, zapytania i interpelacje radnych 
złożone podczas sesji Rady Gminy w 2015 r. 

Pani Anna Olejniczak - Przewodnicząca Rady Gminy poinformowa ła, że w kwietniu wspólne 
posiedzenia Komisji Rady Gminy Swidwin odby ły się  dwukrotnie. W dniu 13.04.2016 r. 
rozpatrywana by ła skarga na uchwałę  Rady Gminy Swidwin Nr XXII/21 l/2012 z dnia 
27.11.2012 r. oraz Przewodnicz ący Komisji Rolnictwa przedstawi ł  planowane remonty dróg 
gminnych w 2016 r. W dniu 20.04.2016 r. omówiono zestawienie wydatków bud żetowych 
gminy z podzia łem na poszczególne so łectwa za 2015 r. i I kwarta ł  2016 r. oraz omówiono 
projekty uchwał  na dzisiejszą  sesj ę . 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki przedstawi ł  informacj ę  z działalności w okresie mi ędzy 
sesjami: 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Kultury, Zdrowia, Sportu w bie żącym 
okresie 

- dowóz uczniów niepe łnosprawnych z terenu gminy Swidwin do Szko ły Specjalnej w 
Świdwinie i S ławoborzu; 

- dowóz pensjonariuszy do Środowiskowego Domu Samopomocy w Kl ępczewie; 
- bieżąca obsługa Gminnej Hali Sportowej w Lekowie oraz świetlic; 
- przygotowanie wniosku do Kuratorium O światy o przekazanie środków Funduszu 

Pracy na dofinansowanie pracodawcom kosztów kszta łcenia pracowników 
młodocianych w 2016 r. za okres od istycznia do 31 marca 2016 r.; 

- przekazał  do Kuratorium O światy sprawozdanie z Sytemu Informacji O światowej wg 
stanu na 3 1.03.2016 r. 

- przygotowanie i z łożenie wniosku do Ministerstwa Edukacji Narodowej o zwi ększenie 

części oświatowej subwencji ogólnej z 0,4%rezerwy w 2016 r. na dofinansowanie 

doposażenia szkó ł  i placówek w zakresie: „Pomocy dydaktycznych dla szkó ł  

podstawowych ogólnodostępnych w celu podnoszenia jako ści udzielanej pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej i zaj ęć  rewalidacyjnych" na kwotę  48.890 zł ; 

- przygotowanie i z łożenie wniosku na wymianę  oświetlenia sali gimnastycznej przy 

szkole w Bierzwnicy w ramach zadania pn.: Pomoc finansowa dla jednostek samorz ądu 

terytorialnego z obszaru województwa zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na 

poprawę  infrastruktury sportowej - koszt ca łkowity zadania 37.443,27 zł , wnioskowane 

dofinansowanie - 18.721 z ł ; 

- naliczenie i rozliczenie dotacji dla punktów przedszkolnych w Lekowie i Oparznie oraz 

przedszkola w Kluczkowie; 
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- organizacja i wspó łorganizacja zawodów sportowych: 
- Gminny Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - Oparzno, 14.04.2016 r. 
- Bałtycka Liga Orlik 2012— Lekowo 09.04.2016, 16.04.2016 r. 

- przeprowadzono spotkanie organizacyjne pracowników świetlic gminnych w sprawie 
organizacji: 

- akcji charytatywnej „Kilometry Dobra" - zbiórka pieni ędzy na rzecz osób 

niepełnosprawnych ruchowo; 

- VIII Europejskiego Tygodnia Sportu dla Wszystkich oraz XXII Sportowego 

Turnieju Miast i Gmin - 26.05-01.06.2016 r. 

- Rusinowskie Lato z Folklorem, Gminny Dzie ń  Działacza Kultury - 

17.06.2016r. 

- trwaj ą  przygotowania do zaj ęć  z Powszechnej Nauki P ływania 2016 r. (program rusza 
od 11.05.2016 r.) w ramach porozumienia z TKKF Szczecin 3 grupy dzieci z trzech 
szkół  po 30 osób, 10 razy skorzysta z bezp łatnej nauki p ływania na basenie w 
Swidwinie wterminie 11.05-15.12 2016 r. 

Zadania realizowane z zakresu budownictwa i zamówie ń  publicznych oraz pozyskiwania 
funduszy unijnych w bie żącym okresie: 

- Gmina Świdwin przystąpiła do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji (LPR). 

1 kwietnia br., zostało podpisane porozumienie pomi ędzy Gminą  Świdwin a Centrum 

Rozwoju Spo łeczno-Gospodarczego Przedsi ębiorstwo Społeczne Sp. z o.o. w 

Szczecinie. W ramach podpisanego porozumienia opracowany zostanie projekt, który 

zostanie złożony w konkursie Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020 w ramach Dzia łania 7.1. W przypadku otrzymania 

dofinansowania Centrum przeprowadzi dzia łania: animacja lokalnych środowisk, 

doradztwo i konsultacje w zakresie tworzenia LPR-u, inwestycja o maksymalnej 

warto ści 20000z1. Efektem działań  będzie LPR, dokument niezb ędny przy ubieganiu się  

o wsparcie ze środków unijnych działań  w sferze fizycznej, gospodarczej i spo łecznej 

rewitalizacji ubogich spo łeczno ści obszarów wiejskich. Pula środków z RPO WZ 

przeznaczona na realizacj ę  tych działań  to 40 mln euro; 
- trwaj ą  prace związane z weryfikacj ą  wniosku pn. „Budowa drogi gminnej w 

miejscowo ści Świdwinek, gmina Świdwin". Wartość  całego zadania to 1.375.389,13 É. 

Koszty kwalifikowane obejmuj ą  63,63% kosztów brutto inwestycji, tj. 875.159 A. 

Wniosek został  złożony w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020. Kolejny etap procedury weryfikacji wniosku to ocena punktowa i miejsce 

na liście rankingowej Zarz ądu Województwa Zachodniopomorskiego; 

- trwaj ą  prace dotycz ące utworzenia Zwi ązku Powiatowo-Gminnego Powiatu 
Swidwińskiego, którego zadaniem b ędzie zapewnienie transportu publicznego dla 
mieszkańców gmin, wchodzących w jego skład. Gmina Swidwin będzie członkiem 
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przedmiotowego Zwi ązku. Statut Zwi ązku został  uzgodniony i zatwierdzony przez 
Wojewodę  Zachodniopomorskiego. Po weryfikacji dokumentacji przes łanej do 
Wojewody skorygować  należy większość  dokumentacji przes łanej przez cz łonków 
Związku; 

- trwa rozpatrywanie odwo łań  złożonych do Kontraktu Samorządowego „Strefa 
Centralna". Odwo łali się : powiat świdwiński, powiat drawski, miasto Swidwin, których 
kilka projektów z łożonych w ramach Kontraktu zosta ło odrzuconych. Po rozpatrzeniu 
odwo łań  podpisana zostanie umowa na realizacj ę  Kontraktu; z Gminy Swidwin uj ęto w 
Kontrakcie tylko jeden wniosek pn. „Wsparcie edukacyjne uczniów szkó ł  
podstawowych i gimnazjalnych z terenu gminy Swidwin" o warto ści 3 16.000,00 zł  
brutto; 

- Urząd Marszałkowski zakończył  ocenę  Lokalnych Strategii Rozwoju, z łożonych w 

konkursie przez Lokalne Grupy Dzia łania z woj. zachodniopomorskiego. Strategia 

LGD - „ Powiatu Świdwińskiego" została wybrana do dofinansowania i 6.05. br. nastąpi 

podpisanie umowy; 

- W dniu 22.04.2016 r. zakończono i odebrano I etap przebudowy drogi gminnej 
Rusinowo - Kłośniki w obrębie Rusinowo. Wykonawcą  prac była firma KRAMPE - 
REDŁO Sp. z o.o. 

- Rozstrzygni ęto przetarg nieograniczony na realizacj ę  przebudowy drogi gminnej 
Rusinowo - Kłośniki obr. Rusinowo Etap II - remont odcinka nawierzchni z bruku i 
wykonanie nawierzchni z p łyt Jumbo. Wybrano ofertę  firmy: BUDRO Prywatne 
Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego z Drawska Pomorskiego. Warto ść  prac po 
przetargu wybranej oferty 196.647,95 z ł  netto, 24 1.876,98 z ł  brutto. W dniu 4.05.br. 
zostanie z firmą  BUDRO podpisana umowa i przekazany b ędzie plac do budowy. 
Planowany termin zakończenia prac 30.06.2016r. 

- dobiegaj ą  końca prace przy remoncie kot łowni po pożarze w budynku mieszkalnym 

wielorodzinnym w Klępczewie. Prace realizuje firma Tech-Bud z Rusinowa. Warto ść  

prac brutto 19.982,70 z ł ; 

- zakończono prace przy remoncie chodników w miejscowo ści Bierzwnica w ramach 

funduszu sołeckiego - wyremontowano odcinek o d ługość  ok. 190 mb; 

- ułożono zjazd z p łyt JOMB z drogi gminnej w miejscowo ści Cieszyno 

- trwaj ą  prace przy remoncie wjazdu i doj ścia do szkoły w miejscowo ści Bierzwnica w 

ramach funduszu so łeckiego; 

- zlecono wykonanie rocznych przegl ądów placów zabaw; 
- zamówiono dostawę  piasku do piaskownic na placach zabaw; 
- dobiegaj ą  końca konsultacje spo łeczne nad koncepcj ą  kanalizacji Niemierzyna 
- Gmina oczekuje na pozwolenie wodno-prawne na kanalizacj ę  w miejscowości 

Bystrzyna-Dobrowola; 
- poprawiono elewacj ę  i gzyms na budynku w Bierzwnicy, w którym znajduje si ę  jeden 

lokal gminny; 
- trwaj ą  prace przygotowawcze do II etapu remontu budynku komunalnego w Krosinie; 

Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej 
w bieżącym okresie: 



- wydano 2 decyzje o rozgraniczeniu nieruchomo ści; 
- wydano 26 za świadczeń  o planie zagospodarowania przestrzennego; 
- wydano 5 zaświadczeń  o powierzchni gospodarstwa dla rolników; 
- wydano 14 zezwole ń  na usunięcie drzew i krzewów; 
- wydano 1 postanowienie opiniuj ące podział  nieruchomo ści w miejscowo ści Świdwinek; 
- wydano 3 za świadczenia do podziału rolnego; 
- w miejscowo ści Bełtno przyci ęte zostały konary i gałęzie z drzew kasztanowca 

rosnących w pasie drogi gminnej; 
- od dnia dzisiejszego wyp łacany jest dla rolników podatek akcyzowy zawarty w cenie 

oleju napędowego; w pierwszym terminie z łożono 253 wnioski, kwota dotacji wynosi 
634 tys. zł ; 

- w dniu 21.04.2016 r. Zarządzeniem Wójta zosta ła powo łana Spo łeczna Komisja 

Mieszkaniowa w skład której wchodzą: Joanna Anglisz-Myszka, Barbara Felska, 

Dorota Rakowska, Jaros ław Pisarczyk, Anna Pietryka; Celem powo łania Komisji 

Mieszkaniowej jest realizacja kontroli spo łecznej w sprawach lokalowych poprzez 

opiniowanie złożonych wniosków w sprawach dotycz ących przydziałów lokali 

mieszkalnych. Pierwsze posiedzenie Komisji odb ędzie się  w dniu 06.05.20 16 r. 

- Gmina wystąpiła do Agencji Nieruchomo ści Rolnych o bezp łatne przej ęcie gruntów. 
Ogólna powierzchnia gruntów do przej ęcia wynosi 5,1907 ha. Wymienione 
nieruchomo ści położone są  w obrębie Klępczewo, Lipce, Smardzko, Lekowo i 
Ząbrowo; powyższe nieruchomo ści są  niezbędne w celu realizacji zadań  gminnych 
związanych z rozwojem kultury fizycznej; 

- prowadzone s ą  3 postępowania w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach zgody na realizacj ę  przedsięwzięcia - „Budowa zespo łu elektrowni 

wiatrowych pod nazwą  Farma Wiatrowa Bierzwnica 2"; obecnie gmina oczekuje na 

raport o oddzia ływaniu przedsi ęwzięcia na środowisko; 

- „Budowa farmy fotowoltaicznej o mocy do 6 MW wraz z infrastruktur ą" w obrębie 

Kluczkowo. Gmina czeka na opini ę  Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

- wyłapano 3 bezdomny psy w Kl ępczewie, Bierzwnicy i Smardzku; wszystkie zosta ły 

adoptowane; pod opiek ą  Towarzystwa Opieki nad Zwierz ętami przebywa pies 

wyrzucony z samochodu w Rogalinie; 

złożono 3 nowe deklaracje o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

- Gmina Swidwin rozpocz ęła prace nad utworzeniem aglomeracji, co pozwoli si ęgnąć  po 
środki z RPO WZ; 

- rozpoczęto akcj ę  sprzątania terenów gminnych; od listopada 2015 do kwietnia 2016 r. w 
okolicach jeziora Bystrzyno zebrano dwana ście 120-litrowych worków śmieci i dwie 
opony; posprzątano już  przy jeziorze w Swidwinku; 

Wójt poinformowa ł , że do 15.05.20 16 r. Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
przyjmuje wnioski o dop łaty. Następnie dodał , że w tym roku termin na z łożenie wniosku nie 



będzie przedłużany. Dzień  16.05. jest ostatnim dniem przyjmowania wniosków i po jego 
upływie nie będą  przyjmowane. 
Wójt powiedział , że w kwietniu sprawnie przebiega ła akcja przyjmowania wniosków z 
programu „Rodzina 500plus". Na dzie ń  24.04.br. przyj ęto łącznie 372 wnioski, z czego na 
świetlicach przyj ęto 196 wniosków. W zwi ązku z tym można uznać , że pomys ł  na 
przyjmowanie wniosków na świetlicach by ł  dobrym rozwi ązaniem i odciążył  znacznie GOPS. 
Następnie Wójt poinformowa ł , że 14.04.br. obj ął  patronatem honorowym kampani ę  pn. 
„Kilometry dobra", maj ącą  na celu zbiórk ę  środków finansowych z przeznaczeniem na 
rehabilitacj ę  z wykorzystaniem kombinezonów SpiderSuits, które do tej pory dost ępne były 
wyłącznie dla nielicznych. Partnerem strategicznym kampanii jest sie ć  supermarketów Sano. W 
związku z zaplanowanym na 11 maja br. spotkaniem ze specjalist ą  do spraw rehabilitacji 
zachęcił  do jak najszerszego poinformowania o badaniach mieszka ńców Gminy Swidwin. Do 
udziału w spotkaniach mogą  zgłaszać  się  osoby, które do świadczaj ą  problemów zdrowotnych 
w związku ze schorzeniami ruchowymi, w tym przewlek łymi schorzeniami po udarze mózgu, z 
niedowładem kończyn, stwardnieniem rozsianym oraz urazami kr ęgosłupa. Zgłoszenia należy 
dokonywać  od 15.04 do 15.05 w urzędzie gminy, w o środku pomocy społecznej, jak równie ż  
w SDS w Klępczewie. Konsultacje odb ędą  się  w terminie 11 .05.br. od godz. 9.00 w siedzibie 
SDS w Klępczewie. Osoby zakwalifikowane do udzia łu w konsultacji ze specjalist ą  z zakresu 
rehabilitacji są  proszone o zabranie ze sob ą  pełnej dokumentacji medycznej oraz dokumentu 
potwierdzaj ącego tożsamość . Szczegó łowe informacje można uzyskać  na stronie internetowej 
www.kilometrydobra.p ł . Ponadto przeprowadzana jest przez wolontariuszy akcja zbiórki 
pieniężnej zarówno w sklepie Sano, jak i na terenie miejscowo ści Gminy Swidwin. Akcja trwa 
do dnia 05.06.20 16 r. Zgromadzone środki na terenie gminy zostaną  skierowane wyłącznie do 
mieszkańców gminy wymagaj ących wsparcia w rehabilitacji. 

Ad. 7. INFORMACJA Z DZIAŁALNOŚCI GMINNEGO OŚRODKA POMOCY 
SPOŁECZNEJ W ŚWIDWINIE ZA 2015 r. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła o zabranie głosu Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Spo łecznej w Swidwinie Pani ą  Barbarę  Felską . 

Pani Barbara Felska przedstawi ła w formie multimedialnego pokazu slajdów sprawozdanie z 
działalności Gminnego O środka Pomocy Spo łecznej w Swidwinie za rok 2015 oraz 
sprawozdanie z dzia łalności na rzecz wspierania rodzin (za łącznik nr 1). 

PRZERWA 11.30-11.45 

Ad. 8. DYSKUSJA 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak podziękowała Kierownik GOPS Pani Barbarze 
Felskiej za wykonaną  pracę , bo jest to ponad 25% całego budżetu gminnego, a Pani Kierownik 
wychodzi poza ramy tej ustawowej pracy jaką  narzuca ustawodawca. Jest osob ą  aktywną  i 
kreatywną, mocno spo łecznie zaangażowaną . Przewodnicząca Rady podzi ękowała i zapewni ła 
o swojej pomocy i wsparciu w dalszej pracy. 
Po słowach Przewodnicz ącej na sali rozleg ły się  brawa. 

Ad. 9. PODJĘCIE UCHWAŁ  

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła Sekretarz Gminy Pani ą  Halinę  
Czajkowską  o przedstawienie projektów uchwa ł : 

- Uchwała Nr XVI/83/2016 w sprawie zamiany nieruchomo ści drogowych 
(uchwalę  podj ęto jednoglośnie) 



- Uchwała Nr XVI/84/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie wspó łwłasno ści 
(uchwalę  podj ęto jednog łośnie) 

- Uchwała Nr XVI/85/2016 w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Swidwin 
(uchwalę  podj ęto jednog łośnie) 

- Uchwała Nr XVI/86/2016 w sprawie terminu, cz ęstotliwo ści i trybu uiszczania op łaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez w łaścicieli nieruchomo ści na terenie 
Gminy Swidwin 
(uchwa łę  podj ęto jednog łośnie) 

- Uchwała Nr XVI/87/2016 zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie utworzenia Stra ży Gminnej 
(uchwa łę  podj ęto jednog łośnie) 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła Skarbnik Gminy Pani ą  Renatę  
Kamińską  o przedstawienie projektu uchwa ły: 

- Uchwała Nr XVI/88/2016 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2016 
(uchwalę  podj ęto jednogłośnie) 

Ad. 10. ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA I INTERPELACJE 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział  na interpelacj ę  radnego Pana Krzysztofa 
Kaszuby odno śnie budynku bukaciarni w Cieszynie informuj ąc, że gmina czuje si ę  bezsilna, 
bo pomimo pism wysyłanych do właściciela obory, pomimo zg łoszenia do nadzoru 
budowlanego w dalszym ciągu nic się  nie dzieje. Właściciel nie odbiera pism poleconych z 
nadzoru budowlanego. O sprawie zosta ła powiadomiona Komenda Powiatowa Policji w 
Swidwinie, która próbuje go odszukać . Bez zgody właściciela nie można wej ść  na jego posesj ę . 
Wójt dodał , że jest świadomy tego, że budynek grozi zawaleniem, a jedyne co mo żna zrobić  to 
wyłączyć  z użytkowania teren drogi gminnej, który jest blisko tej posiad łości. Nie daje to 
jednak gwarancji, że nikt tam nie wejdzie. Wójt stwierdzi ł , że Gmina czeka na efekty pracy 
nadzoru budowlanego i Policji, a o postępach będzie informował . 
Następna sprawa dotycz ąca wyrwy w drodze w Cieszynie - nie jest du żym problemem i w 
niedługim czasie zostanie to zrobione. 

W następnej kolejno ści Wójt odpowiedział  na zapytanie so łtysa Krosina Pana Otto Leske 
dotyczące kotłowni w Krosinie. Wójt przyznał , że jest to pierwszy sygnał , został  zlokalizowany 
właściciel i na pewno w dniu dzisiejszym zostanie wys łane pismo o zabezpieczenie obiektu. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że odpowiedzi na zapytanie 
so łtysa Rogalina Pana W ładys ława Lachiewicza udzielił  w przerwie Pan Boles ław Helwig, 
zapewniaj ąc, iż  w przyszłym tygodniu pracownicy PZD zajmą  się  sprawą . 

Następnie Wójt odniósł  się  do sprawy przedstawionej przez so łtys Oparzna Panią  Irenę  
Blażejczyk. Powiedział , że odpowiedzi udzieli pani Kierownik GOPS po zako ńczeniu sesji. 
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Ad. 11. WOLNE WNIOSKI 

Pan Rafa ł  Terlecki podziękował  mieszkańcom Rogalina za okazane zrozumienie i wykazan ą  
wyrozumiałość  w związku z realizacj ą  w miejscowości inwestycji polegaj ącej na renowacji 
studni głębinowej, gdzie mieszkańcy przez blisko tydzień  czasu nie mieli wody w wodoci ągu. 
Woda pitna by ła dowożona beczkowozem, a wod ę  do celów gospodarczych pomaga ła dowozić  
ochotnicza straż  pożarna. Następnie podziękował  OSP w Bierzwnicy za okazane wsparcie. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki sprostował  informacj ę , którą  podał  na wstępie dotyczącą  
składania wniosków do ARiMR i poinformował , że prawdopodobnie termin składania 
wniosków będzie można wydłużyć . Nie jest to pewna informacja, wi ęc lepiej do 16.05. złożyć  
wniosek. 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia Przewodnicz ąca Rady zamkn ęła XVI/2016 
sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Na tym protokó ł  zakończono. 

Przewodnicząca Rady 

Protoko łowała 

Izabela Zawoj ska 


